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Abstract (en)
[origin: WO2019211032A1] Cream dispensers (10) for topically dispensing liquid onto the skin of a user, comprising a liquid store (12), usually in
the form of a tube, and comprising a discharge head that has a discharge opening, are known. Cream dispensers (10) of this type have a hinged
lid in order to protect the discharge opening. The invention comprises two aspects in order to improve known discharge heads, namely: - a multi-
part design of the discharge head in order to limit, in a haptically satisfactory way, the movability of a release button of the discharge head; and - a
special relative arrangement of the locking edges on the discharge head and on the hinged lid opposite a joint of the hinged lid in order to prevent
the sharp-edged locking edges from coming into contact with the skin while cream is being discharged onto the skin.

Abstract (de)
Bekannt sind Cremespender (10) zur topischen Abgabe von Flüssigkeit auf der Haut eines Benutzers, die über einen Flüssigkeitsspeicher (12),
meist in Form einer Tube, und einen Austragkopf verfügen, der eine Austragöffnung aufweist. Solche Cremespender (10) verfügen zum Schutz der
Austragöffnung über einen Klappdeckel.Die Erfindung weist zwei Aspekte auf, um bekannte Austragköpfe zu verbessern, nämlich einen mehrteiligen
Aufbau des Austragkopfes, um in haptisch zufriedenstellender Weise die Beweglichkeit einer Freigabetaste des Austragkopfes zu limitieren,
sowie eine besondere Relativanordnung der Rastkanten am Austragkopf und am Klappdeckel gegenüber einem Gelenk des Klappdeckels, um zu
verhindern, dass beim Auftrag von Creme auf die Haut die scharfkantigen Rastkanten in Kontakt mit der Haut gelangen.
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